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Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2010-2014 
 

 

 

PROTOKÓŁ NR 30/13 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 23 stycznia 2013r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu   
 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Informacja o działalności Zarządu w zakresie oświaty. 

3. Planowane kierunki kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych, szkolnictwo zawodowe 

a rynek pracy w dobie kryzysu. 

4. Perspektywy i kierunki rozwoju szkolnictwa zawodowego, a potrzeby lokalnego rynku 

pracy na rok szkolny 2013/2014. 

5. Analiza naboru i kierunków kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych w roku 

2012/2013. 

6. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na XXXIII sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Zofia Ogórek otworzyła 30 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek. 
 

Ad. 2 

Nie było spraw podnoszonych na posiedzeniu Zarządu Powiatu Zgierskiego w zakresie 

oświaty. 

 

Ad. 3, 4 i 5 

Informacja o planowanych kierunkach kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych, 

szkolnictwo zawodowe a rynek pracy w dobie kryzysu stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Informacja perspektywy i kierunki rozwoju szkolnictwa zawodowego, a potrzeby lokalnego 

rynku pracy na rok szkolny 2013/2014 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Informacja o kierunkach kształcenia w szkołach ponadgimnazjalnych w roku 2012/2013 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński przedstawił informacje.  
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Radny Dariusz Cłapa przypomniał, że kiedyś proponował zorganizowanie spotkania                

w szerszym gronie. Przy tak złej obecnej sytuacji taka debata byłaby potrzebna dla 

przedstawienia zasadniczych problemów jak również np. naświetlenia kwestii 

funkcjonowania i finansowania szkół niepublicznych. Należy liczyć się z tym, że te szkoły też 

zabierają część uczniów.  

Następnie radny był zainteresowany, jakie przełożenie na szkolnictwo ponadgimnazjalne ma 

nowa podstawa programowa.  

 

Naczelnik przekazał, że takie namacalne przełożenie to będzie przy przygotowywaniu 

organizacji na kolejny rok szkolny, dlatego że wtedy już te klasy idąc wg nowej podstawy 

programowej wejdą do klasy drugiej. Wtedy zacznie się już różnicowanie wśród uczniów                 

i wyboru przez nich kierunku. Znana będzie grupa przedmiotów w zakresie podstawowym, 

jak i w zakresie rozszerzonym. Uczeń i w technikum i w liceum ogólnokształcącym będzie           

o tym decydował. I wtedy dopiero jakieś  przekształcenia zajdą. Dopiero przy przygotowaniu 

organizacji i zbieraniu deklaracji od uczniów na przyszły rok szkolny może to się przekładać 

na ruchy kadrowe w szkołach.  

 

Zdaniem radnego Piotra Jatczaka warto może by było zająć stanowisko w kwestii oświaty 

niepublicznej. Nie wszyscy zdają sobie sprawę jak ona funkcjonuje.  

 

Temat wywołał dyskusję, w wyniku której Komisja ustaliła, że Przewodnicząca Komisji               

z radnym Dariuszem Cłapą przygotują projekt stanowiska naświetlający problem oświaty 

niepublicznej. Po przyjęciu stanowisko zostanie przekazane do Zarządu Powiatu Zgierskiego.  

 

Naczelnik informacyjnie podał, że apelował do dyrektorów, aby planując ofertę edukacyjną 

odnieśli ją do realnych możliwości. Uważa, że taka nadmierna oferta utrudnia skuteczne 

otworzenie oddziału. Na pewno nie uda się otworzyć 48 oddziałów, realna liczba to jest ok. 

38 oddziałów.   

 

Ad. 6 

1. Projekt uchwały w sprawie powierzenia w roku 2013 Gminie Miasto Zgierz 

organizacji Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady, jako zadania 

publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu 

 

Naczelnik przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

  

2. Projekt uchwały w sprawie powierzenia w roku 2013 Gminie Aleksandrów Łódzki  

organizacji Igrzysk Młodzieży Szkolnej, Gimnazjady i Licealiady w czwórboju 

lekkoatletycznym, biegach przełajowych i lidze lekkoatletycznej, jako zadania 

publicznego o charakterze powiatowym w zakresie kultury fizycznej i sportu 

 

Naczelnik przedstawił projekt uchwały. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

3. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Aleksandrowie 

Łódzkim 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

 

 



 3 

4. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Głownie 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

5. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Liceum Profilowanego w Ozorkowie 

 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

6. Projekt uchwały w sprawie likwidacji I Liceum Profilowanego im. Jakuba Stefana 

Cezaka w Zgierzu 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

7. Projekt uchwały w sprawie likwidacji II Liceum Profilowanego im. Jana Pawła II            

w Zgierzu 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

8. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Głownie 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

9. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Zgierzu 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

10. Projekt uchwały w sprawie likwidacji I Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego 

dla Dorosłych w Ozorkowie 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

11. Projekt uchwały w sprawie likwidacji II Uzupełniającego Liceum 

Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Ozorkowie 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

12. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 2                         

im. Jana Pawła II w Zgierzu 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

13. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Odzieżowego dla Dorosłych                   

w Ozorkowie 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

14. Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Technikum Uzupełniającego dla 

Dorosłych w Aleksandrowie Łódzkim w Liceum Ogólnokształcące dla Dorosłych            

w Aleksandrowie Łódzkim 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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15. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych             

w Ozorkowie 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

16. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych           

Nr 1 im. Jakuba Stefana Cezaka w Zgierzu 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

17. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Szkoły Policealnej dla Dorosłych                                

w Aleksandrowie Łódzkim 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

18. Projekt uchwały w sprawie likwidacji Policealnego Studium Zawodowego                          

w Ozorkowie 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Ad. 7 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 29 posiedzenia. 

 

Ad. 8 

Radna Małgorzata Baraniak zapytała, czy prawdą jest, że szkoły mają mniejsze budżety niż             

w roku ubiegłym.  

 

Naczelnik odpowiedział, że różnie. W zakresie płac i pochodnych szacunek planu 

finansowego każdej placówki na rok 2013 był obliczany w oparciu o wykonanie wydatków 

we wrześniu i październiku 2012 roku, czyli wg organizacji nowego roku szkolnego po 

wdrożeniu podwyżek. Wiadomo, że w niektórych szkołach liczba oddziałów od września jest 

mniejsza niż przed wakacjami. W związku z tym globalnie porównując plan finansowy na 

cały rok 2012 do planu na rok 2013 to się okazuje, że w niektórych wypadkach jest on 

mniejszy, bo zmniejszyła się liczba godzin dydaktycznych. Natomiast jeśli chodzi                        

o rzeczówkę to ona jest bardzo skromnie w placówkach policzona. W zasadzie wzięte pod 

uwagę zostały praktycznie tylko stałe płatności, które szkoły muszą regulować i jakieś tam 

drobne kwoty na wszystko pozostałe. Dyrektorzy zostali poproszeni o dokładne przyjrzenie 

się organizacji swojej placówki, o dokładne przyjrzenie się możliwościom finansowym jakie 

na rok 2013 udało się zabezpieczyć i przedłożenie deklaracji. Pisma od placówek spływają             

i dopiero po złożeniu wszystkich deklaracji będzie zrobiona analiza.    

 

Przewodnicząca Komisji poprosiła o przekazanie Komisji informacji zbiorczej po 

przeprowadzonej analizie. 

 

Naczelnik oznajmił, że taką informację przygotuje na lutowe posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 9 

Przewodnicząca Komisji dokonała zamknięcia 30 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji. 
 

Na tym protokół zakończono.     

Protokołowała           
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